

### **ESB Octopus remporte 13 médailles, dont 2 en or, aux finales de natation de longue distance à Bruges (24-25 novembre 2018)**

Le week-end du 24-25 novembre, les nageurs représentant les différentes Ecoles Européennes de Bruxelles ont participé aux finales de longue distance de la *European Forces Swimming League* (EFSL). Ils ont obtenu 13 médailles, dont deux en or, aux épreuves de 800 et 1 500 mètres style libre, et 400 mètres quatre nages.

Ces résultats sont le fruit de tout un processus de qualification qui a commencé au mois de septembre... et de nombreux entraînements.

Les médaillistes ont été: Eleanna Kotsomyti (un or, deux argents - Ixelles), Giulia Solaini (un or, deux argents - Uccle), Attila Sallai (y compris deux argents- Uccle), Jonas Eversonas (Woluwe), Aura Ortega Claici (Laeken), Jules Pellier (Ixelles) et Peter Somogyi (Ixelles).

Les compétitions continuent, avec comme objectif les finales des autres épreuves qui auront lieu à Eindhoven les 2 et 3 mars 2019, avec de nombreux nageurs des Ecoles Européennes déjà qualifiés.

Pour en savoir plus sur l'équipe de natation des Ecoles européennes de Bruxelles, ESB Octopus, ou même pour vous inscrire, vous n'avez qu'à nous contacter à: [team.esb.octopus@gmail.com](mailto:team.esb.octopus@gmail.com)



### **ESB Octopus obtains 13 medals, including 2 golds, at the long-distance swimming finals in Bruges (24-25 November 2018)**

On the week-end of 24-25 November, swimmers representing the different European Schools of Brussels participated to the long-distance swimming finals of the *European Forces Swimming League* (EFSL). They obtained 13 medals, including two gold ones, at the 800, 1500 meters free style, and 400 meters individual medley races.

These attainments are the result of a whole qualification process that started in September... and a lot of training.

The medallist were: Eleanna Kotsomyti (one gold, two silvers - Ixelles), Giulia Solaini (one gold, two silvers - Uccle), Attila Sallai (including two silvers - Uccle), Jonas Eversonas (Woluwe), Aura Ortega Claici (Laeken), Jules Pellier (Ixelles) et Peter Somogyi (Ixelles).

The competitions are still ongoing, the next objective being the finals of the other races that will be held in Eindhoven on 2 and 3 March 2019. Many swimmers of the European Schools are already qualified.

To know more about the swimming team of the European Schools of Brussels, ESB Octopus, or even to join the team, please contact us at: [team.esb.octopus@gmail.com](mailto:team.esb.octopus@gmail.com)

